
Protokół 

                            z XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy 
w Liniewie 

                        odbytej w dniu 31 sierpnia 2004 r. w 

godz. 90 do 12 30
 

                   sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 
Dworcowej 3 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych 
Przewodniczący Rady Gminy  Ludwik Szparkowski 
stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji 
uczestniczy 13 radnych (nieobecni Pan Bogdan 
Michnowski, Pan Tomasz Filipski). Ponadto w sesji 
uczestniczyli sołtysi  i zaproszeni goście.  

(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 
zapytał radnych czy wnoszą uwagi do przedstawionego 
porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem porządku obrad. 

Radni 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który 
brzmi następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i wnioski radnych.  

6. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 
2004 r. 

7. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i 
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remontowych w gminie                    w I półroczu 2004 r. 

8. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo -
wychowawczych do rozpoczęcia roku szkolnego 
2004/2005. 

9. Ocena płatności zobowiązań pienięŜnych po I półroczu 
2004 r.  

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

�   zmian w budŜecie gminy 

�   zmiany uchwały Nr XVII/127/2000 z dnia 
29.08.2000 r. i XXVI/192/2001 z dnia 23.10.2001 
r. Rady Gminy w Liniewie w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli, ustalania regulaminu
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, 
a takŜe wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski.  

13. Ustalenie terminu następnej sesji. 

14. Zakończenie sesji. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej
sesji. 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła protokół z 
poprzedniej sesji. 

Ad.4 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie 
międzysesyjnych przedstawił Wójt Gminy p. Mirosław
Warczak. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań do 
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przedstawionego sprawozdania. 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Alfons Troka - jak wygląda sprawa odwodnienia placu przy 
Lecznicy? 

�   odwodnienie ul. Wyzwolenia. Co w tej sprawie? 

�   nadal nie zostały zamontowane progi zwalniające na 
ulicy Pstronga i Gruszki. 

Anna Derra - podziękowała za postawienie znaków i 
odnowienie przystanku w Głodowie. 

�   kosze na śmieci - zmienić i postawić większy kosz koło 
przystanku. 

Ryszard Kruszyński - ile jeszcze nasza pracownica Pani 
Makowska narobić szkód. Czy jest nam potrzebna? MoŜe 
była moŜliwość uzyskać pieniądze ale nic w tym kierunku 
nie zrobiła? Co ona nam pomogła, co zrobiła, jaki program 
napisała? 

�   podwórko koło Lecznicy - czy będzie tam odwodnione? 

�   przyłącza do kanalizacji w Garczynie - czy jest 
rozwiązana ta sprawa? Czy zostało spłacone? 

Wiesław Szarmach - odwodnienie przy hydroforni - jest 
droga, duŜa wyrwa, nie moŜe tak być, robota nie została 
zakończona. 

�   zgłaszałem juŜ Ŝe w Wysinie jest słup i trzeba tam 
zawiesić lampę. Czy jest coś robione w tej sprawie? 

�   konkurs za zagrodę - nie ma Ŝadnych ogłoszeń. Na 
czym ma to polegać? 

�   w sprawie firmy, która ma budować coś na wysypisku-
sprawa ucichła, czy coś jest wiadomo w tej sprawie? 

�   przystanki - czy będą robione w innych 
miejscowościach? 
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�   komisja ds. alkoholowych - są duŜe zastrzeŜenia, 
właściciele sklepów płacą duŜe pieniądze, są pretensje 
do nich, czy cofnięto im licencje? 

Zenon Zieliński - droga do Sobącza - trzeba tam coś 
zrobić. 

�   jak układa się współpraca z radnymi powiatowymi a 
Wójtem? 

Zenon Zabrocki - przystanek do Rymanowca - prośba p. 
połoŜenie tam chodnika. 

Jerzy Narloch - w trzech szkołach odchodzą na emeryturę 
nauczyciele, Ile to będzie nas kosztowało? 

Ryszard Kruszyński - skąd Wójt weźmie na to pieniądze? 

Andrzej Hinc - prośba o pomoc, proszę o dwóch 
pracowników do modernizacji trybun na boisku w
Garczynie. 

�   prośba o zamontowanie obręczy na gniazda. 

Tadeusz Borkowski - skrzyŜowanie drogi na Chrztowo 
rondo na Garczyn - zbliŜa się zima trzeba to naprawić. 

- pomniki przyrody - dwa dęby w stronę Garczyna są 
suche, przyjdą wiatry , sprawiają niebezpieczeństwo.   

 Ad.6 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z wykonania 
budŜetu gminy                            za I półrocze 2004 r. , 
które szczegółowo zostało omówione na poszczególnych 
komisjach. 

(Informacja z wykonania budŜetu za I półrocze 2004 r. 
stanowi załącznik).   

Ad.7 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i 
remontowych w gminie                       w I półroczu 2004 
r. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do przedstawionej 
informacji. 
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Ad.8 

Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo -
wychowawczych do rozpoczęcia roku szkolnego
2004/2005. 

Andrzej Hinc przedstawił protokół z wyjazdowego 
posiedzenia Komisji                    z wnioskami 
pokontrolnymi z dnia 23.08.2004 r. 

(Protokół stanowi załącznik do protokołu). 

Alfons Troka Przewodniczący Komisji Komunalnej 
przedstawił protokół pokontrolny obiektów oświatowych z 
dnia 27.08.2004 r. 

(Protokół stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy przywitał firmę wiatrową. 

Pan Bartosz Piotrusiewicz - firma wiatrowa - zaprezentował 
ofertę. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 30 min. przerwę od 

godz. 10 30 do 11 00
 

Na sesję przybył radny Tomasz Filipski. 

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

Ad.9 

Ocena płatności zobowiązań pienięŜnych po I półroczu 
2004 r.  

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do przedstawionej 
informacji. 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie: 

�   zmian w budŜecie gminy 

Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budŜecie 
gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych czy wnoszą uwagi do przedstawionej uchwały. 
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Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę. 

Radni 14 głosami „za” podjęli 

Uchwałę Nr XIX/119/2004 w sprawie zmian w 
budŜecie gminy. 

(Uchwała stanowi załącznik). 

�   zmiany uchwały Nr XVII/127/2000 z dnia 29.08.2000 
r. i XXVI/192/2001 z dnia 23.10.2001 r. Rady Gminy w 
Liniewie w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalania regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, 
a takŜe wysokości szczegółowych zasad przyznawania i 
wypłacania dodatku mieszkaniowego. 

Andrzej Hincb - czy Wójt wróciłby do tej uchwały gdyby 
coś się nie powiodło, nie udało w tych łączonych klasach? 

Ryszard Kruszyński - nie mam nic przeciwko temu aby 
nauczyciele dostali więcej, ale mieliśmy oszczędzać. Dzięki 
zmianie tej reformy dzieci będą mniej wykształcone. 

Wójt - w pierwszym roku nie będzie widać oszczędności, 
jest to trudność w nauce, ale moŜemy do tej uchwały
jeszcze powrócić. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” podjęli 

         Uchwałę Nr XIX/120/2004 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVII/127/2000 z dnia 29.08.2000 r. i 
XXVI/192/2001 z dnia 23.10.2001 r. Rady Gminy w 
Liniewie w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalania regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe 
wysokości szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania
dodatku mieszkaniowego.  

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad.11 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Zdzisław Sapierzyński - Dziura w m. Wysin - jest w trakcie 
naprawy, 

�   naprawa drogi Garczyn - Kobyle - p. Skwierawski 
powiedział, Ŝe będzie zrobione, 

�   wycinka dębów - kontakt i wycinka drzew jest w gestii 
Urzędu, 

�   sala gimnastyczna - nie uzyskałem odpowiedzi, 
pisemnie skieruję do Pana Przewodniczącego, 

�   współpraca z radnymi powiatowymi a urzędem gminy 
jest mało zadowalająca, 

�   droga Stary Wiec - Szczodrowo - to nie jest w naszych 
kompetencjach. 

Krzysztof Michnowski powiadomił o: 

�   dziura w asfalcie została zalana, do końca tego 
miesiąca zgodnie z porozumieniem miało być zrobione 
no i jest, 

�   chodnik - zgodnie z planem będzie robiony w 
przyszłym roku, 

�   planach budowy wysepki przy przedszkolu, 

�   odwodnieniu w Orlu - zaplanowane w przyszłym 
tygodniu, 

�   pracy nad odwodnieniem przed sklepem GS, moŜe w 
tym roku zostanie zrobione. 

Wiesław Szarmach -  pobocza miały być zebrane, wykopali
dziurę i teraz stoi tam woda. Trzeba to zrobić inaczej. Jest 
to źle zrobione. 

Krzysztof Michnowski - były koncepcje, zebrali mniejszą 
część. Czy zostało to wykonane, czy spływa na Wysin, czy 
jest droŜność? Jeśli nie będzie to działało to będziemy
interweniować. 

Wójt - z radnymi powiatowymi współpraca dobrze się 
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układa, natomiast z działami w Straostwie jest róŜnie. Za
mało jest spotkań z Wójtami w Starostwie Powiatowym. 

�   Pani Danuta Makowska pracownik Urzędu Gminy -
wykonuje działania, których nie widać, ale w przyszłości 
je zobaczymy, 

�   tłuczeń - dostaniemy na remont uszkodzonych dróg, 
jeśli pozostaną środki to przekaŜemy na tą drogę, 

�   kanalizacja w Garczynie - są podpisane porozumienia, 
niektóre są juŜ zapłacone,  są równieŜ napisane pozwy 
do Sądu, 

�   przystanek w Liniewie - został wymalowany, jeszcze 
zostaną pomalowane ławki, w Orlu jest teŜ juŜ 
przygotowany przystanek , pozostałe zostaną odnowione 
w przyszłym roku, 

�   komisja ds. alkoholowych - było zebranie z 
przedsiębiorcami i właścicielami sklepów. Nikomu nie 
cofnięto koncesji, udzielono rekomendacji, 

�   stadion w Garczynie - zobaczymy co jest uszkodzone, 
wymienimy szczeble w ławkach, pojedziemy tam o 
sprawdzimy. 

Ryszard Kruszyński - nie jestem usatysfakcjonowany 
odpowiedzią Pana wójta co do Pani Makowskiej. Gdzie
była, czy interweniował (dot. środków na salę 
gimnastyczną)? 

Wójt - nie została powiadomiona. Nie został przyjęty 
wniosek była ograniczona liczba środków. 

Krzysztof Michnowski - podział był przekazany na cały 
powiat, środki były rozdzielone w Urzędzie
Marszałkowskim.  

Danuta Skuza - było to zadanie inwestycyjne, pisaliśmy 
wniosek, mieliśmy tylko dwa dni. Liczyliśmy na te środki. 
Dlaczego nasz wniosek nie przeszedł? Odpowiedź jest taka 
Starosta miał środki przydzielił je innym czterem gminom.  

Wiesław Szarmach - proszę o zaproszenie na następna 
sesję Pana Starostę i Panią Makowską. 

Krzysztof Michnowski - Starosta teŜ nie otrzymał 
pieniędzy, mieliśmy teŜ przygotowane bardzo dobry
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projekt. 

Danuta Skuza - byłam zaangaŜowana, zaleŜało mi na tym. 

Piotr Piwowarczyk - odwodnienie koło Lecznicy - w 
najbliŜszym czasie jeśli wyschnie teren trzeba będzie 
wstawić tam studzienkę chłonną, 

�   „leŜące policjanci” - skupiliśmy się na remontach 
szkół, zajmiemy się tym ale musimy najpierw o tym 
porozmawiać, 

�   kosze na śmieci - postaramy się o nie, 

�   oświetlenie w Wysinie - dzwoniłem do zakładu 
energetycznego, w tym roku nie przewidują zwiększenia 
punktu świetlnego, 

�   obręcz w Garczynie - zgłosimy to do zakładu 
energetycznego, 

�   remont nawierzchni na rondzie w Orlu - nie mamy na 
razie Ŝadnych środków, 

�   hydrofornia - pracownik kosił tam, ale musieliśmy go 
wziąć do innych robót. Skosi to później. 

Zastępca Wójta - konkurs na piękną zagrodę - dzisiaj 
kończy się termin. Po sesji będzie objazd posesji komisja 
będzie oceniała. Było to ogłoszone po sołectwach.  

Wiesław Szarmach - wszyscy nie zostali o tym 
poinformowani. 

Krystyna Krakowiak - były wysyłane ogłoszenia do 
wszystkich sołectw. 

Zastępca Wójta - chodnik w Chróstach Wysińskich -
przepust pod przystankiem został naprawiony, jest
planowany chodnik w Wysinie, moŜe w przyszłym roku w 
Chróstach. 

Ad.12 

Wolne głosy. 

Jerzy Bałachowski - woda, która idzie z wszystkich stron 
zalewa wszystkich trzeba coś z tym zrobić. 
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Tomasz Filipski - woda nie powinna płynąć przez Wysin, 
proponuję otworzyć stary system melioracji. 

Jerzy Narloch - zanieczyszczenie rzeki. Trzeba coś z tym 
zrobić. 

Danuta Skuza - nie otrzymałam na ten cel Ŝadnych 
środków. 

ElŜbieta Licznerska - poinformowała i zaprosiła na festyn 

12.09. o godz. 1500 Na nowo powstała druŜyna piłkarska.
 

Przewodniczący Rady Gminy zaprosił wszystkich na 

doŜynki gminne do Głodowa na godz. 14 30.
 

Ad.13. 

Następny termin sesji październik. 

Ad.14 

Sesję zakończono o godzinie 12 30.

 

                                                                  
Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                  Ludwik 
Szparkowski 
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